
Referat fra FAU møte 16.04.2015  

Tilstede: 

Scott Horne Sindre Meland       

Pia Oskarsson Therese Eliassen 

Therese Morvik Kristian Mo 

Tom Lohiniva Elin Kristiansen 

Ane Guibert Tone Britt Osberg 

Kolbjørn Haug Edmond Gaulen       

 

Referatet fra 25.03 ble godkjent. Denne er sendt til skolen og blir lagt ut på nettsiden til skolen. 

1. Sammenslåing av klasser – Klasselister ble sendt ut fra skolen på fredag 10. april. En forelde 

gruppering i Klasse 2A har lyst på møte med rektor ifm måten prosessen har blitt utført. De 

har vært i kontakt med byrådet som har oppfordret de til å ta dette gjennom FAU. FAU tar 

kontakt med skolen og opplyser om dette og undersøker om vi kan finne en løsning som er 

tilfredsstillende. 

2. Dårlig belysning innenfor skolens område, særlig mot Haukeredet. Befaring skjer etter møtet 

for å sjekke om det er lys pærer eller noe annet. Det ble observert etter møtet at flere av 

stolpene på skoleplassen, ved bygget som går langs hovedveien var uten lys. Svar er kommet 

fra skolen – noen lys er under reparasjon. Noen er fra BKK og er meldt feil på. Følges opp. 

3. Kristian Mo har prøvd å ta kontakt med kommunen for å finne ut hvordan det går med 

vedtatt sak ifm arbeidet med stien fra Haukedalen til Skinstø. Det har kommet svar på dette 

der kommunen bekrefter at disse sakene er under arbeid og etter planen tidsmessig. Følges 

opp iht frist for utførelse. 

4. Økonomi – FAU har midler til råd og spør rektor om hva han ønsker. Forslag: FAU gir kr 1000 

til alle klassene for å bruke slik som de vil. Dette ble vedtatt. Anne Marie ordner opp i dette 

via kontaktlærerne. Skolekor har bedt om midler – FAU har godkjent dette. 

5. Natteravnene – oppdatering fra Anne Marie på neste møte 

6. SFO – saker følges opp på neste SU møte 

7. Sykkeldag 05.05 2015 – FAU er positiv til dette. Tone undersøker om det er noen som ønsker 

å stille med boller og kaffe. 

8. Spørsmål foreldre kan stille kommunepolitikerne før valget – se e-post. Sendes videre til alle i 

FAU. Ønsker kommentarer. 

9. Overgangsfelt Morvikveien – det er en nedsunket fortau, men ingen skilting eller striper i 

veien. Tone Britt tar kontakt med Statens Vegvesen og ber om en avklaring. 

10. Barn som for diverse årsaker ikke kan ta gym – de får ikke lov til å gjøre lekser osv. Er det noe 

måte å aktivisere de istedenfor at de bare sitte i tribunen? FAU tar det videre med skolen. 

11. Diskokveld – de involvert skriver opp erfaringen rundt dette slik at det blir enda lettere å 

gjennomføre til neste gang. 

 

‘Referent: Scott Horne 

Neste møte onsdag 27. mai 2015 - 1930 


